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رئیس مجلس ش�ورای اس�امی ب�ا تاکید بر 
اینکه رژیم صهیونیس�تی ترور دس�ته جمعی 
غیرنظامی�ان و ترور دولت�ی را دنبال می کند، 
گف�ت: علی رغ�م همه آس�یب هایی ک�ه رژیم 
صهیونیس�تی به حزب الله زده و رهبران آن را 
به ش�هادت رسانده  اما ساختار جبهه مقاومت 
همچن�ان مقتدرانه فع�ال اس�ت و دیدیم که 

چگونه مقتدرانه حیفا را هدف قرار می دهد.
به گزارش ایسنا، محمدباقر قالیباف رئیس مجلس 
شورای اسلامی در دیدار با محسن المندلاوی رئیس 
موقت مجلس عراق در حاش��یه برگ��زاری اجلاس 
اتحادیه بین المجالس جهانی در ژنو گفت: ش��رایط 
در خاورمیان��ه به ویژه برای جبهه مقاومت بس��یار 
حساس است لذا لازم است تحلیل دقیق، راهبردی 
و روش��نی از شرایط امروز داشته باشیم و به وظایف 
خود عمل کنیم که در این بین، دیپلماسی پارلمانی 

نیز بسیار مهم است.
رئی��س مجلس ش��ورای اس��لامی ح��وادث اخیر 
همچون ترور شهید هنیه و شهید نصرالله را حوادث 
تلخی ب��رای جبهه مقاوم��ت خواند و اف��زود: البته 
عملیات موشکی وعده صادق ۲ توانست مسیر جبهه 
مقاومت را در جهت درس��تی قرار دهد ضمن اینکه 
دکترین نظامی اس��رائیل از زم��ان عملیات طوفان 
الاقصی فرو ریخته و فلسفه بقای رژیم صهیونیستی 

زیر سوال رفته است.
وی ادامه داد: اسرائیل تصور می کرد با گنبد آهنین 
خود پدافندی درست کرده که کشورهای دیگر قادر 
به تهاجم علیه او نیستند، آنها آخرین تکنولوژی های 
آمریکای��ی را در اختیار داش��تند و تصور می کردند 
آنقدر تسلط اطلاعاتی دارند که هر فردی از هر کجا 
قصد مورد هدف قرار دادن س��رزمین های اش��غالی 
را داش��ته باش��د در بیرون از سرزمین هایش آنها را 
متوقف می کن��د. آخرین نقطه دکترین آنها این بود 

که همواره با دشمنان خود در خارج از سرزمین های 
اش��غالی روبرو خواهد ش��د اما در یک سال گذشته 

تمام این هیمنه و طراحی ها فرو ریخت.
قالیباف اضافه کرد: از زمان عملیات طوفان الاقصی 
تاکنون جنگ ش��دت یافته اما اسرائیل نتوانسته به 
هیچ کدام از اهداف خود دس��ت یابد، در این مدت 
صهیونیس��ت ها کاری انجام دادند ک��ه هیچ ارزش 
نظام��ی ندارد و تنها یک جنایت به تمام معناس��ت 
و آن ه��دف ق��راردادن گروه ه��ای مردم��ی و ترور 

دسته جمعی مردم با سلاح های آمریکایی است.
وی با تاکید بر اینکه رژیم صهیونیستی ترور دسته 
جمع��ی غیرنظامی و ترور دولت��ی را دنبال می کند، 
گفت: حداقل یک ماه اس��ت رژیم صهیونیستی  در 
جن��وب لبنان تلاش می کند تا فق��ط یک متر وارد 
خاک این کش��ور ش��ود که با همه آسیب هایی که 

به حزب الله زده و رهبران آن را به ش��هادت رسانده 
اما س��اختار جبهه مقاومت همچنان مقتدرانه فعال 
اس��ت و دیدیم که چگونه مقتدران��ه حیفا را هدف 

قرار می دهد.
قالیباف در ادامه تاکید کرد: ما باید به مردم جنوب 
لبنان به ویژه جمع زیادی که آواره هس��تند، کمک 
کنیم و اقلام اساس��ی به آن ها برس��انیم. در جریان 
س��فری که به بیروت داش��تم متوجه شرایط بسیار 
سخت آنها ش��دم و این وظیفه ما و همه کشورهای 

اسلامی را سخت تر می کند.
رئیس مجلس ع��راق: هرگونه بی حرمتی به خاک 
ای��ران، عراق و س��وریه باعث ایج��اد التهاب در کل 

منطقه می شود
محسن المندلاوی رئیس مجلس عراق نیز در این 
دیدار گفت: شما سفر خیلی خوبی به لبنان داشتید 

ب��ه وی��ژه اینکه هدای��ت هواپیمای خود به س��مت 
بیروت را شخصا به عهده گرفتید که همه دنیا از این 
حرکت ش��ما غافلگیر ش��دند. در گذشته ما به شما 
افتخار می کردیم اما این بار افتخار ما نسبت به شما 
مضاعف ش��ده چرا که برای کمک رس��انی به لبنان 

خودتان شخصا هدایت هواپیما را بر عهده گرفتید.
رئیس مجلس عراق در ادامه با بیان اینکه شرایط 
امروز منطقه بس��یار خطرناک و حساس است، بیان 
کرد: پیشنهاد دادیم نشست فوق العاده ای در سطح 
اتحادیه پارلمان های عربی تش��کیل شود که در این 
خص��وص با الجزای��ر صحبت کردیم و این جلس��ه 
فوق العاده در سطح پارلمان های عربی برگزار خواهد 

شد.
وی ب��ا بیان اینکه وضعیت حس��اس و خطرناکی 
داریم، افزود: پنجش��نبه گذشته در بغداد با سفرای 
اتحادیه اروپا نشس��تی داش��تیم و به آنها گوش��زد 
کردیم که اوضاع بس��یار خطرناک اس��ت و اسرائیل 
کارهای خطرناک��ی انجام می دهد؛ هدف آن ها این 
اس��ت که ایران و س��وریه را وارد یک جنگ فراگیر 
کند. م��ا اعلام کردیم هرگون��ه بی حرمتی به خاک 
ای��ران، عراق و س��وریه باعث ایج��اد التهاب در کل 

منطقه می شود.
المندلاوی ادامه داد: در همین راس��تا روز ش��نبه 
جاری با سفرای ۶ کشور عربی حوزه خلیج فارس در 
بغداد نشس��تی داشتیم و به آن ها گوشزد کردیم که 
هرگونه تهدید خاک جمهوری اسلامی ایران و عراق 
باعث می شود کل منطقه مورد تهدید واقع شود لذا 
نیاز به اتخاذ موضع یکپارچه و وحدت آفرین در این 

جلسات داریم.
وی در پایان گفت: ما از برقراری آتش بس به این 
منطقه حمایت می کنیم. پارلمان، دولت و ملت عراق 
به صورت تمام ق��د آمادگی دارند تا از مردم مظلوم 

منطقه حمایت کنند.

قالیباف:رژیمصهیونیستیتروردستهجمعیغیرنظامیانرادنبالمیکند
در دیدار با رئیس مجلس عراق در ژنو

روسایمجالسایرانوزیمبابوهدیدارکردند
و  ای�ران  مجال�س  روس�ای 
زیمباب�وه در حاش�یه برگزاری 
اجلاس اتحادی�ه بین المجالس 
جهانی با یکدیگر دیدار کردند.

به گزارش ایس��نا، ژاکوب مودندا 
رییس مجلس زیمبابوه با محمدباقر 
قالیب��اف رئی��س مجلس ش��ورای 
اس��امی در ژنو دی��دار و گفت وگو 
کرد.رئیس مجلس شورای اسامی 
از روز یکش��نبه ۲۲ مهر به همراه هیئت پارلمانی برای حضور در یکصد و چهل و نهمین 
اتحادیه بین المجالس جهانی  )IPU(به ژنو رفت و در نشست فوق العاده اتحادیه مجالس 
کشورهای عضو س��ازمان همکاری اسامی PUIC((، نشست اتحادیه مجالس کشورهای 
آسیای )APA( و مجمع عمومی IPU سخنرانی کرد.همچنین رییس مجلس در حاشیه 
این اجاس، دیدارهایی با روس��ای مجالس امارات، الجزایر، ع��راق و آذربایجان و ترکیه و 

رییس دوره ای IPU داشت.

جمالی:دیپلماسیدرکنارمیدانفعالاست
امنی�ت  کمیس�یون  عض�و 
خارج�ی  سیاس�ت  و  مل�ی 
مجلس دهم، گف�ت: دیدارهای 
مقامات سیاس�ی کش�ورمان با 
س�ایر کش�ورها درباره مسائل 
منطقه ای اهمیت زیادی دارد و 
نشان می دهد که دیپلماسی در 

کنار میدان فعال است.
محمدجواد جمالی در گفت وگو با 
ایسنا، درباره اهمیت تحرکات دیپلماتیک مقامات کشورمان در رابطه با مسائل منطقه ای و 
جنگ غزه و لبنان، اظهار کرد: شرایط منطقه پیچیده شده است و نیاز بود ایران به عنوان 
محور مقاومت هم در میدان و هم در دیپلماس��ی فعال باشد. خوشبختانه دیپلماسی فعال 
شده است و رئیس جمهور کشورمان پس از پاسخ ایران به اسرائیل به قطر رفت. قطر یک 
بازیگر مهم منطقه ای بوده که می تواند نقش موثری در منطقه ایفا کند. در ادامه هم وزیر 

خارجه برای پیگیری مسائل دوجانبه و مسائل منطقه ای به این کشور سفر کرد.
وی ادامه داد: از س��ویی حضور وزیر خارجه و رئیس مجلس کش��ورمان در بیروت پیام 
مهمی برای دش��من و محور مقاومت داشت. قالیباف در حالی خود خلبان پرواز به بیروت 
بود که هنوز دود حاصل از بمباران س��اختمان های اطراف فرودگاه بیروت دیده می ش��د. 
اهمیت این سفر در واقع پاسخ به جنگ روانی دشمن بود که سعی می کرد ایران را مقصر 
در شهادت سیدحسن نصرالله جلوه دهد اما حضور رئیس مجلس شورای اسامی در بیروت 
تجدید پیمان با جبهه مقاومت بود. سفر رئیس مجلس به ژنو و شرکت دراجاس اتحادیه 
بین المجال��س جهانی و همچنین دیدارهای دوجابن��ه به خصوص با رئیس مجلس امارات 

برای پیگیری مسائل منطقه ای حائز اهمیت بود.
نماینده ادوار مجلس ش��ورای اس��امی با اشاره به س��فر رئیس جمهور به ترکمنستان و 
رئیس مجلس به تاجیکس��تان، خاطرنش��ان کرد: دیدار پزشکیان با پوتین در ترکمنستان 
اهمیت داشت، زیرا روسیه بازیگری در سطح بین المللی بوده و می تواند بر تحولات اثرگذار 
باش��د. این دیدارها اهمیت زیادی دارد و نشان می دهد که دیپلماسی در کنار میدان فعال 

است.
جمالی با اش��اره ب��ه اهمیت فعالیت ایران در میدان و دادن پاس��خ به اس��رائیل، گفت: 
بعد از ترور ش��هید هنیه، ایران بنا به درخواس��ت برخی کش��ورهای منطقه و فرامنطقه ای 
خوش��یتن داری کرد تا آتش بس در غزه برقرار ش��ود، اما اسرائیل ثابت کرد که اگر پاسخی 
دریافت نکند، جَری تر می ش��ود و دس��ت به ترور رهبر حزب الله زد. در مقابل هم با پاسخ 
ش��دید ایران مواجه ش��د و برای اولین بار ایران از موش��ک های فراصوت استفاده کرد که 
گنبدآهنین اس��رائیل نتوانس��ت آن موش��ک ها را هدف قرار دهد، به همین دلیل هم آنها 
سامانه پدافند »تاد« را از آمریکا دریافت کردند. این پاسخ ایران هم دوستان را شاد کرد و 

هم دشمنان مقاومت را ناامید کرد.

خبر

  اغلب عق�ب ماندگی های تبریز در نتیجه  
بی عدالتی هاست

نماینده مردم ش��ریف تبریز، اسکو و آذرشهر در 
مجلس ش��ورای اس��لامی با تاکید ب��ر اینکه اغلب 
عق��ب ماندگی ه��ای تبری��ز در نتیج��ه  تبعیض و 
بی عدالتی اس��ت گفت: ط��ی دو دهه  اخیر این بی 
عدالتی ها به تبریز تحمیل ش��ده اس��ت، ما نسبت 
به ش��هرهای دیگر در اجرای اقدامات خود عقب تر 
هستیم."علیرضا نوین" افزود: ساماندهی دو هزار و 
۵۰۰ هکتار بافت حاش��یه نشین و ناکارآمد شهری 
تبریز، احداث فرودگاه، ترمینال، بیمارستان یکهزار 
تختخوابی، ساماندهی بافت فرسوده، توسعه ناوگان 
حمل و نقل ش��هری از مهمتری��ن تکالیف چندین 
س��اله دولتی در تبریز به شمار می رود.وی  با بیان 
اینکه حاش��یه نش��ینی معضل تمام شهرهای دنیا 
است تاکید کرد: پدیده  حاشیه نشینی در شهرهای 
معروف��ی همچون پاریس و مس��کو نیز وجود دارد 
و این معضل در دامنه های عینالی دیده می ش��ود، 
راهکار این معضل ورود جدی به این مس��ئله است 
ت��ا جابجایی در این مکان انج��ام گیرد.نوین اظهار 
کرد: بافت فرسوده از گذشته در تبریز وجود دارد، 
به جای اینکه به دنبال احداث ش��هرک های جدید 
باش��یم بهتر اس��ت، بافت های فرس��وده را مرمت 
نماییم.رئیس مجمع نمایندگان اس��تان با اش��اره 
به اینک��ه در خصوص عقب ماندگی در حوزه  مترو 
همگی س��هیم هستیم بیان کرد: از اول طراحی ما 
به ص��ورت دو خطه ایراددار بوده اس��ت، هر آنچه 

بتوانیم برای شهر بودجه جذب کنیم موفق  تریم.
  مصم�م ب�ه معرفی تبریز به عنوان ش�هر 

بهره  ور هستیم
نماینده ادوار گذش��ته مردم تبریز، اسکو و آذرشهر 
در مجل��س گفت: مصمم هس��تیم تبریز را به عنوان 
شهر بهره  وری معرفی کنیم زیرا در تبریز از ایام قدیم 
اجازه  سکونت و فعالیت اتباع خارجی را نمی دهیم و 
همواره برای خودمان کار می  کنیم."علیرضا منادی" با 
اشاره به اینکه در کمیسیون آموزش و پرورش اقدامات 
شایسته ای انجام دادیم افزود: در ۴ سال گذشته ۱۴ 
قانون برای آموزش و پرورش نوشته شده و مبلغ ۵۰ 
میلیارد تومان از دولت دریافت ش��د و برای معلمان 
هزین��ه گردی��د و در این دوره نیز ای��ن نهضت ادامه 
خواهد داشت.رئیس کمیسیون آموزش مجلس اضافه 
کرد: اگر بخواهیم می توانیم مشکلات را حل کنیم لذا 
باید پای وزیران را به کار بکش��یم و تقسیم کار کنیم 
تا هر نماینده بنابر تقسیمات پیگیر چند موضوع شده 
و نتای��ج آن پیگیری کند. منادی یادآور ش��د: ۳۰۰ 
میلیون دلار از یکی کشور ها طلب داریم، تصویب 
ش��ده است که به شهر تبریز و برای تکمیل انتقال 
آب ارس اختص��اص پیدا کند زیرا مصمم هس��تیم 

تبریز را به عنوان شهر بهره وری معرفی کنیم.

وی عنوان کرد: برای حل ریش��ه ای مش��کلات 
شهری و اس��تانی پیش��نهاد می کنم جلسه ای با 
رئی��س جمه��ور و نماین��دگان مجل��س و اعضای 
ش��ورای ش��هر برگزار کنیم زیرا اگ��ر دنبال نتیجه 

هس��تیم، باید مطالب و مشکلات به صورت مجزا و 
با حضور وزرا و شهردار تبریز حل گردد.

  انتق�ال آب ارس به تبریز به مرحله پمپاژ 
رسید

نماینده جوان مردم تبریز، اس��کو و آذرش��هر که 
س��ابقه عضویت در هیات رئیسه خانه ملت را دارد 
نیز گفت: انتقال آب ارس به تبریز به مدت ۹ سال 
راکد بود که اکنون مرحله پمپاژ به پایان رس��یده و 

لوله گذاری انجام خواهد شد.
"روح الله متفکر آزاد" اف��زود: پیگیری های لازم 
برای توسعه قطار شهری و اجرای پروژه های جدید 
مسیرگش��ایی تبریز صورت گرفته است کمااینکه 
۲۵ درصد مس کشور در آذربایجان  شرقی است و 
ما نیز مالیات ۲۵ درصدی درآمد های ناشی از این 

معدن را خواستار شده ایم.
وی با اش��اره به اهمیت تحقق پروژه های کلان 
دولت��ی در آذربایجان ش��رقی اضافه ک��رد: تجربه 
بودج��ه نویس��ی ثابت کرده که دول��ت تنها لایحه 
خ��ود را اجرایی می کند ب��ه همین دلیل هر اقدام 
نمایندگان مجلس باید قبل از لایحه بودجه دولت 
عملی ش��ود. ام��ا اکنون وقت آن اس��ت و علیرغم 
تفاوت دیدگاه ها باید به ش��دت همراه با هم عمل 
کنیم.متفک��ر آزاد تاکید کرد: انتق��ال آب ارس به 
تبریز به مدت ۹ س��ال راک��د بود که اکنون مرحله 
پمپاژ به پایان رس��یده و لوله گذاری انجام خواهد 
شد لذا تعهد ۲۰ هزار میلیارد تومانی پروژه انتقال 
آب ارس، اتف��اق افتاده و اکن��ون هیات وزیران در 
ای��ن خصوص تصمیم گی��ری خواهند کرد که این 

موض��وع معضل آب را در س��طح اس��تان به پایان 
می رساند.

  معض�ل حاش�یه  نش�ینی برازنده  ش�هر 
تاریخی تبریز نیست

نماینده  جدیدالورود مردم تبریز، اسکو و آذرشهر 
در مجلس شورای اسلامی با تاکید بر اینکه حاشیه  
نشینی برازنده  شهر تبریز نیست گفت: اولین چاره  
آن احداث شهرک جوانان بوده که شهرداری تبریز 
علیرغم اینکه دولت به تعهدات خود در این زمینه 
عمل نکرده دس��ت از اجرای آن نکش��یده اس��ت 
زیرا بحث حاش��یه نش��ینی اولویت تری��ن موضوع 
نمایندگان تبریز در مجلس اس��ت."رضا صدیقی" 
با تقدیر از اقدامات ش��ورای شهر و شهرداری تبریز 
بابت مسیرگش��ایی های اخیر اف��زود: حمل و نقل 
ش��هری یکی از بزرگترین مش��کلات است و اعداد 
و ارقامی که مطرح می ش��ود نس��بت به شهرهای 
دیگ��ر در وضعیت بدی قرار گرفته و تاس��ف آمیز 
اس��ت زیرا نگرش ها در س��طح ملی به تبریز مثبت 

نبوده است.
وی در خص��وص موضوع س��رمایه گذاری تاکید 
کرد: در ش��هرهای دیگر س��رمایه گ��ذاری دولتی 
بیش��تر اس��ت در حالی که در گذش��ته  بزرگترین 
کارخانه ها در تبریز ب��وده اند، ولی اکنون وضعیت 
صنعت��ی تبریز خوب نیس��ت و دولت نیز س��رمایه  
گ��ذاری خاص��ی در این زمین��ه نکرده اس��ت لذا 
بهترین ش��یوه ب��رای حل این مس��ائل پیگیری از 
س��طح ملی و بخش خصوصی است.صدیقی یادآور 
شد: خواس��ته  ما، تکمیل زنجیره تولید مس است 
ن��ه اینکه در ورزقان خام فروش��ی اتفاق بیفتد لذا 
باید از این ثروت اس��تانی ملی بیشتر برای توسعه  

آذربایجان استفاده نماییم.
 بافت  های تاریخی ش�هر تبریز بطور حتم 

باید احیا شوند
دیگ��ر نماین��ده جدیدالورود مردم تبریز، اس��کو 
و آذرش��هر در مجلس نی��ز بر بازس��ازی و احیای 
بافت تاریخی ش��هر تبریز تاکید کرد و گفت: بافت 
ه��ای تاریخی موجود در تبری��ز باید هر چه زودتر 
بازسازی، مرمت و احیا شوند البته با بافت تاریخی 
مخالف نیس��تم اما باید برای بهسازی این بافت ها 
اق��دام کرد که در این حوزه تعامل میراث فرهنگی 
نیز مهم است."علی جعفری آذر" با اشاره به اینکه 
اولین خواس��ته ام از آقای پزشکیان فعالیت منظم 
ایستگاه قطار خاوران بوده است افزود: خوشبختانه 
اکن��ون این مس��یر روزانه ۱۰ س��اعت فعالیت می 
کند.وی با اش��اره بر وضعیت معیشتی مردم اضافه 
ک��رد: در ش��رایط کنونی اقتصادی، دس��تگاه های 
اجرایی نباید هزینه اضافی برای شهروندان تحمیل 
 کنند تا وضعیت کش��ور به س��وی اصلاح اقتصادی

حرکت نماید.

اعضای شورای شهر 
می گویند اختصاص ۲۱ 

همت اعتبار مصوب 
دولت قبل به تبریز 

باید به سرانجام 
برسد زیرا در مقایسه 

با سایر کلانشهرها 
به شبکه حمل و نقل 
عمومی آن کم لطفی 

شده است

وزیر امور خارجه با اش�اره به نقش عمان در تبادل پیام ها میان 
ای�ران و آمریکا، اظهار کرد: تبادل پیام غیرمس�تقیم با آمریکا را 

به دلیل شرایط منطقه متوقف کرده ایم.
ب��ه گزارش خبرگزاری مهر، س��یدعباس عراقچی، وزیر امور خارجه در 
جریان سفر به عمان با اشاره به اینکه این کشور در حل مشکات منطقه 
کمک بزرگی بوده اس��ت، گفت: عمان در موضوع ایران و آمریکا همواره 
س��عی کرد تا نقش مثبتی در انتقال پیام ها یا ایجاد زمینه برای مذاکرات 

ایفا کند.
وی در ادامه با اش��اره به ایفای نقش عمان در این زمینه در س��ال های 
اخیر، اظهار کرد: این موضوع قباً هم اتفاق افتاده است؛ در دولت گذشته 
هم این وضعیت وجود داش��ت و روندی به نام روند مسقط شناخته شده 

است.
به گفته عراقچی، براس��اس این روند، تماس های غیرمس��تقیمی میان 

ایران و آمریکا از طریق عمان انجام می شد.
رئیس دس��تگاه دیپلماس��ی تصریح کرد: این روند اکنون متوقف شده 
اس��ت، زیرا شرایط منطقه خاص اس��ت و زمینه ای برای این گفت وگوها 

وجود ندارد؛ زمانی که بحران های جاری را پش��ت س��ر گذاشتیم، در این 
باره تصمیم می گیریم که آیا مجدداً وارد این روند شویم یا خیر و چگونه 

این کار را انجام دهیم.
عراقچی با بیان اینکه در سفر جاری وی به عمان تماسی در چارچوب 
یادش��ده وجود نداشته است، گفت: من در همه مشورت ها و رایزنی هایی 
که در جریان س��فر به دیگر کش��ورهای منطقه داش��تم، پیام هایی را به 
برخی از کش��ورها ارس��ال کردم و مواضع جمهوری اس��امی ایران را با 

قوت بیان کردم.
وزیر امور خارجه تصریح کرد: من خواس��ته ام مواضع جمهوری اسامی 
ایران به همه طرف ها برس��د؛ آمریکا، کش��ورهای اروپایی و کش��ورهای 
منطقه باید بدانند که موضع ایران چیست؛ موضع ما کاماً روشن است و 
بارها تکرار کرده ایم؛ ما خواهان جنگ و درگیری نیستیم، اگرچه برای آن 
آمادگی کامل داریم؛ فکر می کنیم که دیپلماس��ی باید کار کند و جلوی 

یک بحران را بگیرد.

عراقچی:
تبادل پیام غیرمستقیم با آمریکا متوقف شده است

عقب ماندگی تبریز
حاصل سال ها تبعیض

نشست مشترک نمایندگان مجلس و اعضای شورای شهر 
تبریز از نگاه "عصرآزادی"

دویس�ت و هفدهمین جلسه علنی شورای ششم ش�هر تبریز روز ۲۳ مهر ماه ۱۴۰۳ و البته به 
صورت فوق العاده به ریاست غامرضا احمدی و با حضور کلیه اعضای شورا بدون حضور شهردار 

تبریز و ۵ نماینده مجلس نشین مردم تبریز در عمارت تاریخی ساعت برگزار شد.
در این نشس�ت فوق العاده که پس از دو هفته پیگیری مس�تمر هیات رئیسه سال آخر شورای 
ششم ترتیب یافت و بیشتر به جلسه هم اندیشی اعضای شورا با نمایندگان مردم تبریز، اسکو 
و آذرش�هر در مجلس خاصه گردید اعضای ش�ورای شهر با طرح چالش های شهری خواستار 
پیگیری این مطالبات از س�وی منتخبان خانه ملت ش�دند. مشکات حاش�یه نشینی و بافت 
ناکارآمد ش�هری، حمل و نق�ل عمومی و عقب افتادگی های چندس�اله تبریز در زمینه تامین 
اتوبوس و تکمیل مترو، عدم تعیین تکلیف ضوابط بافت تاریخی که مایه سرگردانی شهروندان 

و مخروبه شدن اماک موجود در این بافت شده، عدم پرداخت عوارض آلایندگی صنایع بزرگ، 
تسریع در تکمیل رینگ سوم تبریز با هدف کاهش ترافیک، تعیین تکلیف اراضی قولنامه ای، 
جرم انگاری برای ساخت و ساز غیرمجاز و تعیین تکلیف برخی از شهرکهای اقماری به سمع و 
نظر مجلسی ها رسید که نیازمند ورود جدی و مسئولانه دولت و سایر نهادهای حاکمیتی است. 
نکته جالب توجه در این نشست مشترک، برخی از اظهارات غیرضروری از سوی شورائیان بود 
که شاید شامل عموم شهروندان نمی شد و منطقه خارج از تبریز و یا قشر محدودی از جامعه 
آذربایجان ش�رقی را محسوب می گشت در حالی که تایم اینگونه جلسات که شرایط تشکیل 
آن به ندرت فراهم می شود باید برای طرح های کان و مصائب گستره عام مردم بیان شود زیرا 

مسائل جزئی و این شاخه و آن شاخه جواب نمی دهد...

عصرآزادی/ شهرام صادق زاده 
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